
Protokół 44/2023 
z posiedzenia Komisji Gospodarki,

które odbyło się 16 marca 2023 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki Jan Szynalski. Przewodniczący
Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
protokołu).
(Nieobecni usprawiedliwieni – Baranowski Arkadiusz, Laszczyński Łukasz)

Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali porządek obrad.

Przewodniczący zaproponował przeniesienie punktu 4 do punktu 3 porządku obrad. Radni
jednogłośnie zagłosowali nad zmianą porządku obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Informacja  o  pozyskanych  środkach  zewnętrznych  (z  UE i  krajowych)  na  zadnia

Gminy Legnica w latach 2004-2022r. Zamierzenia na rok 2023.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD. 3 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

• Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Legnicy w 2022 r. (druk LIV/1)
 

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. 

Komendant Straży Miejskiej Pan Mirosław Giedrojć streścił przedłożony materiał.

Przewodniczący zapytał o uwagi do Sprawozdania.

Radna Joanna Śiwińska – Łokaj zapytała o egzekwowanie sprzątania po psach.

Pan Mirosław Giedrojć odpowiedział, że jest to problem kulturowy i ciężko przyłapać kogoś
na gorącym uczynku, ponieważ ludzie widząc patrol sprzątają po psach.
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Radny Ignacy Bochenek zapytał czy możliwa jest kontrola prywatnych posesji w związku
nieutrzymywaniem na nich porządku.

Pan Mirosław Giedrojć odpowiedział, że sezonowo robione są takie akcje. W zeszłym roku
dokonano 643 kontroli. Nie ma niestety instrumentów prawnych, żeby zmusić właścicieli do
sprzątania  prywatnych  posesji.  Wysyłane  są  pisma  z  prośbą  o  posprzątanie  i  w  90%
przypadków przynosi to efekt.

Komisja jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

• Ocena stanu sanitarnego miasta Legnicy za rok 2022 (druk LIV/2),

Ocenę otrzymali wszyscy radni. Nie wnieśli uwag do przedłożonego materiału.

Komisja jednogłośnie przyjęła Ocenę do akceptującej wiadomości.

• Sprawozdanie Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Legnicy za 2022 rok
(druk LIV/3).

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni.

Pan  Marcin  Swenderski,  Zastępca  Komendanta  Straży  Pożarnej  w  Legnicy,  przedstawił
w skrócie przedłożony materiał.

Prowadzący zapytał o uwagi do Sprawozdania.

Radny Piotr Niemiec zapytał dlaczego Straż Pożarna w Legnicy nie brała udziału w akcji
ratunkowej w Wuppertalu, które jest miastem partnerskim Legnicy.

Zastępca Komendanta odpowiedział, że akcje wyjazdowe są zależne od Komendy Głównej
Straży Pożarnej. Kraj, który potrzebuje pomocy zgłasza to do odpowiednich instytucji i to
Komenda Główna zleca dyspozycje wyjazdu.

Radny  Ignacy  Bochenek  zapytał  z  czego  wynika  wzrost  wypadków  strażaków  podczas
służby.

Zastępca  Komendanta  odpowiedział,  że  zajęcia  i  zawody sportowe odbywają  się  podczas
służby i kontuzje i urazy sportowe również wliczają się do wypadku na służbie.

Radny Jan Szynalski zapytał o ilość zdarzeń związanych z zaczadzeniem tlenkiem węgla.

Zastępca Komendanta odpowiedział, że w zeszłym roku podjęto 31 interwencji związanych
z zaczadzeniem, co nie jest dużą liczbą jak na miasto tej wielkości.

Komisja jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

• Roczne  sprawozdanie  z  działalności  Komendy  Miejskiej  Policji  w  Legnicy
i informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie miasta Legnica
w 2022 roku (druk LIV/4).

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. 
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Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Legnicy Pan Kamil Piasecki streścił przedłożony
materiał.

Prowadzący zapytał o uwagi do Sprawozdania.

Radny  Ignacy  Bochenek  poprosił  się  o  odniesienie  do  zarzutu,  że  Legnica  jest
najniebezpieczniejszym miastem w Polsce.

Pan Kamil Piasecki odpowiedział, że rankingi są niejednoznaczne, ponieważ biorą pod uwagę
przestępstwa wykryte. Im więcej interwencji będzie podejmowanych w mieście, tym wyżej
będzie ono w rankingu.

Radny Bochenek zapytał, który rejon Legnicy jest największym źródłem przestępczości.

Pan Kamil Piasecki odpowiedział, że kiedyś rejonem tym było Zakaczawie. Natomiast teraz,
patrząc na statystyki, jest to Centrum miasta, głównie ze względu na kradzieże w galeriach
handlowych.

Komisja jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

• Projekt uchwały w sprawie sezonu kąpielowego i wykazu kąpielisk na terenie miasta
Legnicy w roku 2023 (druk 1/LIV).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, głosy nieoddane – 1, Komisja przyjęła
projekt  uchwały  w  sprawie  sezonu  kąpielowego  i  wykazu  kąpielisk  na  terenie  miasta
Legnicy w roku 2023. 

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Legnica  w  2023r.  (druk
2/LIV).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, głosy nieoddane – 1, Komisja przyjęła
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Legnica w 2023r.

• Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na najem lokalu użytkowego na czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 3/LIV).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 3, głosy nieoddane – 1, Komisja przyjęła
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej.
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AD.4  OMÓWIENIE  INFORMACJI  O  POZYSKANYCH  ŚRODKACH
ZEWNĘTRZNYCH  (Z  UE  I  KRAJOWYCH)  NA  ZADNIA  GMINY  LEGNICA
W LATACH 2004-2022R. ZAMIERZENIA NA ROK 2023.

Pani  Jadwiga  Zienkiewicz,  Zastępca  Prezydenta,  omówiła  przedstawiony  materiał,  a  Pan
Paweł  Rudkowski,  Dyrektor  Wydziału  Rozwoju  Miasta,  opowiedział  o   inwestycjach
planowanych na rok 2023.

Prowadzący zapytał o pytania do Informacji.

Radny  Ignacy  Bochenek  zapytał  kiedy  zrealizowana  zostanie  przebudowa
al. Rzeczypospolitej, a kiedy przebudowa ul. Kołobrzeskiej.

Pani  Jadwiga  Zienkiewicz  odpowiedziała,  że  zadanie  przebudowy  al.  Rzeczypospolitej
zostanie uruchomione w tym roku. Natomiast trwa przygotowanie dokumentacji odnośnie ul.
Kołobrzeskiej, ale zadanie nie zostanie na pewno zrealizowane w tej kadencji.

Radny  Ignacy  Bochenek  podziękował  pracownikom  Urzędu  Miasta,  za  ciężką  pracę
polegającą  na  wyszukiwaniu  programów  i  pozyskiwaniu  środków  zewnętrznych  na
inwestycje, które bez tego nie zostałyby zrealizowane.

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

AD. 5 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Przewodniczący poinformował,  że do Komisji  wpłynęła informacja uzupełniająca materiał
omawiany na Komisji w miesiącu lutym dotyczący przebiegu realizacji zadań: „Przebudowa
budynku dawnego Teatru  Letniego  w Legnicy  dla  potrzeb  adaptacji  obiektu  na  Centrum
Kultury,  Nauik  i  Edukacji  Witelona”  oraz  „Rewitalizacja  i  Zagospodarowanie  Placu
Słowiańskiego wraz z rozbudową ulic przyległych”.

AD. 9 SPRAWY RÓŻNE

Brak spraw różnych.

Porządek obrad został wyczerpany.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Przewodniczący                    
Komisji Gospodarki                     

Jan Szynalski                         
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